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2011Z23465 

Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de acute geldnood van ziekenhuizen in 2012 (ingezonden 
18 november 2011). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Acute geldnood voor ziekenhuizen in 
2012»? 

Vraag 2
Deelt u de mening van de heer Hakbijl, van PricewaterhouseCoopers dat 
zonder een landelijke voorschotregeling de uitbetaling van salarissen nijpend 
wordt voor ziekenhuizen? 

Vraag 3
Klopt het dat de inhuur van extern personeel bij de ziekenhuizen nog steeds 
stijgt in plaats van daalt? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoeveel miljoenen euro’s jaarlijks door de ziekenhuizen 
wordt uitgegeven aan de inhuur van extern personeel? 

Vraag 5
Deelt u onze mening dat ziekenhuizen maatregelen zouden moeten nemen 
om het aantal externen terug te dringen? 

Toelichting:

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
der Veen, ingezonden 18 november 2011 (vraagnummer 2011Z23464).
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